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Abstract (en)
The keyboard has a switching foil (4), which has a flexibly mobile switching dome (5) with a cover plate (9) and covers of the switching dome. The
covers of the switching dome are cut out parts of the cover plate. The covers of the switching dome are fastened to the surface (6) of the switching
dome. Independent claims are also included for the following: (1) a method for the production of a keyboard (2) use of cut out parts of a cover plate
of a keyboard, as key cover.

Abstract (de)
Die Tastatur mit einer Schaltfolie (4), die elastisch bewegliche erhabene Schaltdome (5), eine Deckplatte (9) und Abdeckungen (10) der Schaltdome
(5) aufweist, ist so ausgebildet, daß die Abdeckungen (10) der Schaltdome (5) Ausschnitte der Deckplatte (9) sind, die an der Oberfläche (6) der
jeweiligen Schaltdome (5) befestigt sind. Das Ausschneiden der Abdeckungen (10) erfolgt vorzugsweise durch Laserstrahlschneiden.
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